



Møtereferat – Styremøte NSchK avd. Oslo

Møtedato Tid: Sted:
18.01.21 18:30 Digitalt møte (Teams)

Forkortelse	Deltakere	Til stede	Sendes
LUK	Lise Ulleberg Kirkemo	X	
RJ	Raymond Johansen	X	
SAK	Stig A. Kristiansen	X	
MJ	Monica Jersing	X	
MS	Morten Smestad		X
JN	Jeanine Neegaard	X	
LD	Line Dammen	X	
Referent:	Stig A. Kristiansen		

Pkt.	Tekst	Ansv.	Frist
------	-------	-------	-------

21/01	Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 09.12 Gjennomgang av referat fra styremøtet 09.12. Vedtak: vedtatt uten anmerkninger	INFO	
21/02	Innkommet post - HS/NKK – utsettelse av søknader m.m. - Innkommet forslag til GF fra et medlem Vedtak: tatt til etterretning	INFO	
21/03	GF 2021: plan for gjennomføring Dato for GF er publisert på FB. Per i dag er det ikke mulig å gjennomføre et fysisk møte grunnet gjeldende smittevernregler. Vi syr sammen papirene til GF slik at disse er klare til vi kan avholde GF. Vi må også ha en ordstyrer til GF. Dette avklares nærmere avvikling av GF.		



	<p>Regnskapet er ferdig, og revidert. Normalt skal dette signeres av styrets medlemmer. Denne gangen blir regnskapet «signert» i form av godkjenning via e-post.</p> <p>Budsjett 2021: Vi må sy sammen dette i forkant av GF. Litt vanskelig denne gangen da vi ikke helt vet hvordan smittesituasjonen vil påvirke alle aktiviteter/kurs/prøver.</p> <p>Innkomne forslag: Det har kommet inn to forslag til GF fra ett medlem. Det ene (1) forslaget omhandler hytta (kontakt med veilag og grunneiere), samt (2) avdelingens to FB-sider (den offisielle og «venner av»).</p> <ol style="list-style-type: none">1) Styret har jobbet med veilag og grunneiere. Vi anser at saken er håndtert i tråd med tidligere vedtak da vi p.t. har tilgang til hytta via felles vei slik det har vært tidligere.2) Det er forskjell på en «gruppe» og en «side». Den offisielle FB-siden «eies» av NSchK avd. Oslo. Siden «Venner av NSchK avd. Oslo» er en gruppe som er åpen for innlegg fra alle medlemmer (og andre). <p>Vedtak: GF utsettes inntil videre. Dette publiseres på FB/web</p>		
21/04	<p>Arrangementer 2021 – hvilke dommere skal forespørres?</p> <p>Ønskelig at vi forsøker å få noen nye dommere til å dømme denne sesongen. Vi setter opp en liste over mulige dommere på ulike prøver/tester, og kontakter disse slik at vi kan sette opp dette.</p> <p>Vedtak: som redegjort ovenfor.</p>		LUK/SAK
21/05	<p>Treninger/Aktiviteter 2021</p> <p>Uklart hvordan dette blir fremover. Vi avbestiller lokalet for innetrening ukentlig for om mulig redusere kostnadene.</p> <p>RIK grunnkurs/figurantkurs – ønske om å få dette på terminlisten, og skaffe en kursleder. Vi forespør R. Kjønstad om en mulig dato.</p> <p>Vedtak: som redegjort ovenfor</p>		SAK



**Norsk Schäferhund Klub
avdeling Oslo**

21/06	Eventuelt: Ingen saker.		
--------------	--	--	--

Neste møte: 15. februar 2021 @ 18:30

Sted: Avtales nærmere

Dato: _____

Lise Ulleberg Kirkemo/sign.

Stig A. Kristiansen/sign.

Raymond Johansen/sign.

Monica Jersing/sign.

Jeanine Neegaard/sign.